
Frederic Coppin Tułowice 29.08.2019r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tułowic 

Burmistrz Tułowic 

Urząd Miejski w Tułowice  

ul. Szkolna 1 

   49-130 Tułowice 
 

Wniosek nr 36 z dnia 29.08.2019r. 
o zorganizowanie spotkania 

z młodzieżą Tułowicką 
  

 
Od kilku tygodni, poprzez narzędzia komunikacyjne i portale 

społecznościowe, otrzymuję mnóstwo zapytań od młodzieży tułowickiej. 
Jest ich coraz więcej. Kontaktują się ze mną również bezpośrednio, 
ponieważ często mam okazję spotykać się z nimi, przy różnych okazjach. 
Często pojawia się informacja, że młodzi ludzie nie mają miejsca, w którym 
mogą się spotkać, czy bawić. Ten temat został już poruszony na początku 
nowej kadencji, jako bardzo ważne zadanie, które należy wykonać do 2023 
roku. Częstą propozycją jest między innymi skatepark  (propozycja 
Wiceprzewodniczącego Rady Pana Romana Kopija, przedstawiona podczas 
burzy mózgów, w trakcie poprzedniej kadencji, kiedy poruszany był temat 
terenów Agencji Rolnej za ulicą Sportową- stare boisko tułowickiego klubu 
piłki nożnej). Młodzież tułowicka jest moim zdaniem młodzieżą, która ma 
potrzebę rozwoju, która wykazuje się niezwykłą kreatywnością w 
pomysłach, dlatego chcieliby, aby zostało zorganizowane spotkanie, 
podczas którego podzielą się swoimi ideami.  

W związku z powyższym proponuję zorganizowanie przedmiotowego 
spotkania do końca roku. Deklaruje chęć jego przygotowania, za zgodą 
Burmistrza. Oczywiście Burmistrz może sam podjąć się organizacji. 

 

Do wiadomości : 

1. Rada Miejska Tułowic 



Frederic Coppin Tułowice 29.08.2019r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tułowic 

Burmistrz Tułowic 

Urząd Miejski w Tułowice  

ul. Szkolna 1 

   49-130 Tułowice 
 

Wniosek nr 36 z dnia 29.08.2019r. 
o zorganizowanie spotkania 

z młodzieżą Tułowicką 
  

 
Od kilku tygodni, poprzez narzędzia komunikacyjne i portale 

społecznościowe, otrzymuję mnóstwo zapytań od młodzieży tułowickiej. 
Jest ich coraz więcej. Kontaktują się ze mną również bezpośrednio, 
ponieważ często mam okazję spotykać się z nimi, przy różnych okazjach. 
Często pojawia się informacja, że młodzi ludzie nie mają miejsca, w którym 
mogą się spotkać, czy bawić. Ten temat został już poruszony na początku 
nowej kadencji, jako bardzo ważne zadanie, które należy wykonać do 2023 
roku. Częstą propozycją jest między innymi skatepark  (propozycja 
Wiceprzewodniczącego Rady Pana Romana Kopija, przedstawiona podczas 
burzy mózgów, w trakcie poprzedniej kadencji, kiedy poruszany był temat 
terenów Agencji Rolnej za ulicą Sportową- stare boisko tułowickiego klubu 
piłki nożnej). Młodzież tułowicka jest moim zdaniem młodzieżą, która ma 
potrzebę rozwoju, która wykazuje się niezwykłą kreatywnością w 
pomysłach, dlatego chcieliby, aby zostało zorganizowane spotkanie, 
podczas którego podzielą się swoimi ideami.  

W związku z powyższym proponuję zorganizowanie przedmiotowego 
spotkania do końca roku. Deklaruje chęć jego przygotowania, za zgodą 
Burmistrza. Oczywiście Burmistrz może sam podjąć się organizacji. 

 

Do wiadomości : 

1. Rada Miejska Tułowic 



Frederic Coppin Tułowice 29.08.2019r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tułowic 

Burmistrz Tułowic 

Urząd Miejski w Tułowice  

ul. Szkolna 1 

   49-130 Tułowice 
 

Wniosek nr 36 z dnia 29.08.2019r. 
o zorganizowanie spotkania 

z młodzieżą Tułowicką 
  

 
Od kilku tygodni, poprzez narzędzia komunikacyjne i portale 

społecznościowe, otrzymuję mnóstwo zapytań od młodzieży tułowickiej. 
Jest ich coraz więcej. Kontaktują się ze mną również bezpośrednio, 
ponieważ często mam okazję spotykać się z nimi, przy różnych okazjach. 
Często pojawia się informacja, że młodzi ludzie nie mają miejsca, w którym 
mogą się spotkać, czy bawić. Ten temat został już poruszony na początku 
nowej kadencji, jako bardzo ważne zadanie, które należy wykonać do 2023 
roku. Częstą propozycją jest między innymi skatepark  (propozycja 
Wiceprzewodniczącego Rady Pana Romana Kopija, przedstawiona podczas 
burzy mózgów, w trakcie poprzedniej kadencji, kiedy poruszany był temat 
terenów Agencji Rolnej za ulicą Sportową- stare boisko tułowickiego klubu 
piłki nożnej). Młodzież tułowicka jest moim zdaniem młodzieżą, która ma 
potrzebę rozwoju, która wykazuje się niezwykłą kreatywnością w 
pomysłach, dlatego chcieliby, aby zostało zorganizowane spotkanie, 
podczas którego podzielą się swoimi ideami.  

W związku z powyższym proponuję zorganizowanie przedmiotowego 
spotkania do końca roku. Deklaruje chęć jego przygotowania, za zgodą 
Burmistrza. Oczywiście Burmistrz może sam podjąć się organizacji. 

 

Do wiadomości : 

1. Rada Miejska Tułowic 


